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ZÁPISNICA 
zo 9. zasadnutia Školskej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 26.05.2011 
 
PROGRAM  ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011 
3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK  

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 
4. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja -         

3. aktualizácia.  
5. Dodatok č. 7 k Zásadám odmeňovania  poslancov Zastupiteľstva KSK a neposlancov 

– členov komisií zastupiteľstva 
6. Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2011 
7. Plán úloh školskej komisie na II. polrok 2011 
8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

dopĺňa VZN Košického samosprávneho kraja č. 11/2011 o poskytnutí dotácie na mzdy 
a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským 
zariadeniam 

9. Rôzne 
10. Záver 
 
K bodu č. 1 
 Pracovné rokovanie otvoril a viedol predseda školskej komisie V. Záhorčák. V úvode 
konštatoval, že vzhľadom na počet prítomných členov komisie, nie je komisia 
uznášaniaschopná.  
Prítomní členovia jednohlasne schválili navrhovaný program rokovania. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 



K bodu č. 2 

 Ing. Mária Karafová informovala členov komisie o Úprave rozpočtu Košického 
samosprávneho kraja v roku 2011 t.j.  o zmenách v bežných príjmoch, bežných výdavkoch, 
kapitálových výdavkoch a príjmových finančných operáciách. Podrobnejšie sa venovala 
navrhovaným zmenám v rozpočte škôl, ktoré doplnil Ing. M. Eperješi . Navrhovaný presun 
z centrálnej rezervy v objeme 220 tis. € je určený na odstránenie havarijného stavu na 
Školskom internáte A. Garbana, Werferova 10 a opravu poškodeného vodovodného potrubia 
na Školskom internáte, Medická 2, Košice. 

Stanovisko komisie:  
Prítomní členovia komisie odporúčajú  zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Úpravu 
rozpočtu KSK v roku 2011 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 3  
 Ing. M. Karafová uviedla, že informácia o prehľade poskytnutých a zamietnutých 
žiadostí o dotácie je spracovaná  v zmysle § 8 VZN KSK č. 3/2006 o poskytovaní dotácií. 
Žiadostí o dotácie do výšky 3 300 € schvaľuje predseda KSK podľa § 5 ods.5 VZN.     
V rámci diskusie : 
Pán poslanec A. Halenár – vyjadril názor, že takáto právomoc štatutárov v samosprávach je 
podľa neho neobjektívna. 
Ing. I. Fülöp -  žiadostí posudzujú zamestnanci jednotlivých  odborov podľa VZN 
a pripravujú stanoviská pre schválenie alebo zamietnutie 
 
Stanovisko komisie:  
Prítomní členovia komisie odporúčajú   zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 
Informáciu o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK  č.3/2006 
o poskytovaní dotácií 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 8 
Proti: 1 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4  

Ing. I. Fülöp oboznámil členov komisie s dôvodom  predloženia 3. aktualizácie PHSR, 
ktorým je zosúladenie so zákonom 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja, t.j. 
zosúladenie  s cieľmi a prioritami Národnej stratégie regionálneho rozvoja. Analyticko- 
strategická časť je sprístupnená na internetovej stránke KSK a programová časť je spracovaná 
na úroveň priorít a aktivít. Podrobnejšie sa venoval oblasti ľudské zdroje – podpora 
vzdelávania. Medzi hlavné priority patrí podpora odborného vzdelávania, zvyšovanie kvality 
a modernizácie vzdelávania, vytváranie podmienok pre osobnostný rozvoj detí, žiakov 
a študentov a celoživotné vzdelávanie. Spracovanie materiálu až po jednotlivé aktivity 
prebiehali v spolupráci s odborom školstva.  

Ing. A. Halenár – zaujímal sa, či je možné do konca volebného obdobia získať 
konkrétne merateľné výsledky jednotlivých aktivít 



Ing. I. Fülöp uviedol, že niektoré aktivity na školách  už prebiehajú a na augustové 
zastupiteľstvo bude predložené vyhodnotenie indikátorov. 

Ing. M. Eperješi – potvrdil konkrétne informácie o dovybavení Centier odbornej 
prípravy v Košiciach Šaci a v Spišskej Novej Vsi a tiež o aktívnej spolupráce škôl v rámci 
medzinárodných projektov. 

V rámci diskusie aj ostatní členovia potvrdili účasť škôl v medzinárodných projektoch,  
výmenných odborných  stážach a súťažiach.  

  
Stanovisko komisie:  
Prítomní členovia komisie odporúčajú  zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Program 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja KSK  - 3. aktualizáciu 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 5 
 Vedúca organizačného odboru JUDr. M. Kolesárová  a pani A. Ďurišová z odboru 
personálnej  práce a odmeňovania objasnili  členom školskej komisie, že  dodatkom    č. 7 sa 
navrhuje zmena a doplnenie Zásad odmeňovania poslancov Zastupiteľstva KSK 
a neposlancov – členov komisií zastupiteľstva. Doplnenie sa týka vyplatenia odmeny 
poslancovi na základe prezenčných listín a v závislosti od percenta hlasovania na zasadnutí 
zastupiteľstva, pričom výška mesačnej odmeny sa nemení. Zásady sa dopĺňajú o možnosť 
poslanca vyhlásiť, že svoj mandát bude vykonávať bez odmeny – v prípade predčasného 
starobného dôchodku v zmysle zmeny zákona o sociálnom poistení.  

Ďalšia zmena sa týka periodicity vyplácania odmien členom komisie – neposlancom. 
Novelizáciou zákona o zdravotnom poistení sa za zamestnancov považujú aj neposlanci, ktorí 
v danom mesiaci dosiahnu príjem a samosprávnemu kraju z toho vyplýva oznamovacia 
povinnosť voči zdravotnej poisťovni do 8 dní príslušného mesiaca. Z dôvodu zjednodušenia 
administrácie – prihláška a odhláška neposlanca v zdravotnej poisťovni sa navrhuje zmena 
vyplácania odmien dvakrát ročne vo výplatnom termíne za mesiac jún a november 
príslušného roka. 
Stanovisko komisie:  
Prítomní členovia komisie odporúčajú  zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Dodatok č.7 
k Zasadám odmeňovania poslancov Zastupiteľstva KSK a neposlancov – členov komisií 
zastupiteľstva, ktorý mení Zásady odmeňovania poslancov Zastupiteľstva KSK a neposlancov 
– členov komisií zastupiteľstva s účinnosťou od 1.júla 2011 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
  
K bodu č. 6 
 K materiálu Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva na II. polrok 2011 
neboli zo strany členov komisie žiadne pripomienky. 
 
 
 



Stanovisko komisie:  
Prítomní členovia komisie odporúčajú   zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Rámcovú 
obsahovú náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2011 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 7 
 Na rokovanie školskej komisie bol každému z prítomných členov  predložený návrh 
Plánu úloh na II. polrok 2011 na doplnenie a pripomienkovanie. Niektorí členovia komisie 
prejavili záujem aj o výjazdové rokovania komisie.  
Predložený návrh bol bez ďalšieho doplnenia akceptovaný a schválený prítomnými členmi 
školskej komisie. 
 
Stanovisko komisie:  
Prítomní členovia komisie odporúčajú   zastupiteľstvu KSK predložený Plán úloh školskej 
komisie na II. polrok  prerokovať a schváliť. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa:0 
 
K bodu č. 8 
 Ing. M. Eperješi uviedol, že hlavným  dôvodom predloženého návrhu VZN  je 
dofinancovanie neštátnych zriaďovateľov zariadení školského stravovania podľa počtu 
vydaných hlavných a doplnkových jedál nad rámec dotácie za obdobie 1.1.- 30.4.2011,  ktorá 
bola poskytnutá VZN KSK č.2/2010 v znení neskorších zmien a doplnkov.   

  Novelou zákona 596/2003  Z. z. (zákon č.38/2011 Z. z.) účinnej od 1.03.2011 
dochádza k úprave podmienok financovania zariadení školského stravovania neštátnych 
zriaďovateľov zo strany samosprávneho kraja – VZN KSK č. 11/2011. Na základe tohto VZN 
od mája 2011 KSK poskytuje finančné prostriedky na mzdy a prevádzku  neštátnym 
zriaďovateľom školských stravovacích zariadení podľa počtu hlavných a doplnkových jedál 
ako najspravodlivejšieho kritéria.  
Stanovisko komisie:  
Prítomní členovia komisie odporúčajú    zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa dopĺňa VZN 
Košického samosprávneho kraja č. 11/2011 o poskytnutí dotácie na mzdy a prevádzku 
základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 
Hlasovanie: 
Prítomní: 9 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
  
K bodu č. 9 
 V rámci bodu rôzne členovia komisie diskutovali o polemizovali o úlohe  školskej 
komisie. 



Ing. A Halenár – vyjadril názor, že prístup školskej komisie je pasívny, členovia by mali 
prinášať podnety priamo na rokovanie komisie, nie len program pripravený Úradom KSK 
Pán V. Záhorčák - školská komisia pri zastupiteľstve KSK má určené svoje úlohy a nie je 
možné suplovať štátne organizácie zodpovedné za výchovu a vzdelanie. Aj ostatní členovia 
komisie podporili tento názor. RNDr. Sidivárová  -vyjadrila podporu výjazdovým rokovaniam 
komisie.  
 
K bodu č. 10 

 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie V. Záhorčák zasadnutie 

komisie ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Štefan Kandráč 
tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Viliam Záhorčák 

predseda komisie 
 
 


